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[bookmark: _Hlk46849872][bookmark: _GoBack]Dear Author,

Thank you for choosing to use our Journal Selection service as part of your pack!
In order for us to select the most appropriate journals for your manuscript, please provide us information about your preferences. If you do not have preferences for a particular item, please leave it blank. Also, if you have any preference that is a ‘must-have’, please indicate that by checking the ‘Essential’ box.
عزيزتي الباحثة،
شكراً لاختيارك خدمة اختيار المجلات العلمية لمساعدتك. 
سعياً منا لاختيار أفضل المجلات العلمية لأبحاثك نرجو منك إخبارنا بتفضيلاتك، املئي الجدول بخياراتك المفضلة بالإشارة في صندوق تفضيلاتك. في حال لم يكن لديك خيارات مفضلة لموضوع معين نرجو منك عدم التعبئة. أيضا إذا كانت لديك تفضيلات (ضرورية) نرجو توضيح ذلك بتحديد المربع (أساسي).

	CRITERIA
المعايير 
	YOUR PREFERENCES
تفضيلاتك

	Subject areas – primary and secondary
(The subject areas that best fit your manuscript)
مجالات المواضيع – أولي وثانوي
(مجالات المواضيع التي تناسب مخطوطتك بشكل أفضل) 
	

	Indexing Database
(E.g. Scopus, SCIE*, SSCI, AHCI, etc.)
قاعدة بيانات الفهرسة
(على سبيل المثال سكوب(Scopus)، إس سي أي إي(SCIE)، إس إس سي أي(SSCI)، آي أتش سي أي(AHCI)، وإلخ) 
	
	☐ Essential
أساسي

	
	
	☐ Optional
اختياري 

	Impact factor range
(that you think is most appropriate for your manuscript)
مدى عامل التأثير
(التي تعتقدي أنها الأنسب لمخطوطاتك)
	
	☐ Essential
أساسي 

	
	
	☐ Optional
اختياري 

	Open access publication fee
(Some journals have a mandatory open access publication fee - please mention if these fees are acceptable to you, and if yes, whether you have any limits for paying such fees)
رسوم كافة المنشورات متاحة الوصول
(تتطلب بعض المجلات العلمية دفع رسوم للوصول إلى كافة المنشورات – يرجى ذكر إذا كانت هذه الرسوم مقبولة لك، إذا كانت إجابتك نعم، يرجى ذكر إذا كانت لديك أي حدود لدفع الرسوم)
	

	Preferred journals for assessment
(Please mention up to 2 preferred journals that you would like our subject area expert to assess as part of the Journal Selection assignment.
Please note that if there are more than 2 journals you would like us to assess, this may incur an additional charge)
المجلات المفضلة للتقييم
(يرجى ذكر ما يصل إلى مجلتين مفضلتين ترغبي في أن تقوم الخبيرة في مجال الموضوع لدينا بتقييمهما كجزء من مهمة اختيار المجلة.
يرجى ملاحظة أنه إذا كان هناك أكثر من مجلتين تريدي منا تقييمهما قد يؤدي ذلك لفرض رسوم إضافية)

	

	Submission history (Required!)
(Please mention the names of all previous journals that you have submitted your manuscript to. Also, please share their decision letters with us)
تاريخ التقديم (مطلوب!)
(يرجى ذكر أسماء المجلات السابقة التي قدمتي إليها مخطوطتك. أيضاً يرجى مشاركة خطابات القرار الخاصة بهم معنا)
	

	Journals to exclude
(Any other journals you would like excluded from our selection)
المجلات المستبعدة
(أي مجلات أخرى ترغبي باستبعادها من اختياراتنا)
	

	Other 
(Please list any other information that you would like to share with the expert)
أخرى
(يرجى ذكر أي معلومات أخرى ترغبي بمشاركتها مع الخبيرة)

	


*Please note that Web of Science has merged SCI and SCIE into SCIE, so SCI-indexed journals are no longer available separately: https://clarivate.com/webofsciencegroup/solutions/webofscience-scie/
*يرجى ملاحظة أن موقع العلوم قد دمج أس سي أي(SCI) وأس سي أي إي(SCIE) في أس سي أي إي(SCIE)، لذلك لم تعد المجلات المفهرسة إس سي أي(SCI) متاحة بشكل منفصل: 
https://clarivate.com/webofsciencegroup/solutions/webofscience-scie/

Our subject area expert will endeavor to match these preferences while shortlisting journals for you.
ستسعى الخبيرة في مجال الموضوع لمطابقة تفضيلاتك أثناء اختيار المجلات المناسبة لبحثك.
However, please note that the final selection of recommended journals will lie with the expert’s opinion of the best fit for your manuscript.
لكن يرجى ملاحظة أن الاختيار النهائي للمجلات الموصى بها  سيتوافق مع رأي الخبيرة بشأن الأنسب لمخطوطتك.
If any of your preferences are not met with the journals we recommend, the expert will provide an explanation for the same and the rationale for selecting the journals that have been recommended for you.
إذا لم تتم تلبية أي من تفضيلاتك مع المجلات الموصى بها، ستقوم الخبيرة بتقديم تفسير لذلك والأساس المنطقي لاختيار المجلات التي تم توصيتها لك.
We’re happy to address any queries you may have.  
يسعدنا الرد على أي استفسارات لديك.

Thank you for choosing Editage as your publication partner!
شكراً لاختيارك إديتج كشريك نشر لك.
Best regards,
Editage – Publication Support
مع أطيب التحيات، 
إديتج – لدعم النشر
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